

Title (en)

Display unit for an item such as a shower head, and packaging comprising such a display unit as well as the item

Title (de)

Anzeigevorrichtung für einen Artikel wie eine Handbrause, und eine Verpackung, die eine solche Anzeigevorrichtung zusammen mit dem Artikel umfasst

Title (fr)

Présentoir pour un article tel qu'une douchette, et packaging comprenant un tel présentoir accompagné de son article

Publication

EP 2517976 A1 20121031 (FR)

Application

EP 12166101 A 20120430

Priority

FR 1153647 A 20110428

Abstract (en)

The unit (2) has a flat support portion (27) forming a receiving region (28) to receive a crown (26) of a shower head (4). A tongue (16) is projected from the portion in vicinity of a lower end of the portion. The tongue is provided with a notch (22) for passage of a threaded end (31) of a handle (25) of the head. The tongue has a folding line (19) separating an end section (21) of the tongue from a base section (20). The folding line bends the end section with respect to the base section. The support portion is formed of anterior and posterior half-flanks (6, 7) folded one above another. Independent claims are also included for the following: (1) a flank (2) a packaging.

Abstract (fr)

Présentoir (2) pour un article (4) tel qu'une douchette, ledit article (2) comprenant un manche (25) et une tête (26), ce présentoir (2) étant caractérisé en ce qu'il comprend : - Une partie (27) de support sensiblement plane, formant une zone (28) d'accueil de la tête (26) de l'article (4), - Une languette (16) faisant saillie de la partie (27) de support au voisinage d'une extrémité inférieure de celle-ci, cette languette (16) étant munie d'une échancrure (22) pour le passage d'une extrémité (31) filetée du manche (25) de l'article (2).

IPC 8 full level

B65D 73/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 73/0014 (2013.01); **B65D 73/0021** (2013.01)

Citation (applicant)

- FR 2775665 A1 19990910 - JL DIFFUSION SARL [FR]
- EP 1209095 A1 20020529 - NEWTEAM LTD [GB]

Citation (search report)

- [XDYI] EP 1209095 A1 20020529 - NEWTEAM LTD [GB]
- [Y] EP 0521410 A1 19930107 - HENKEL KGAA [DE]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2517976 A1 20121031; EP 2517976 B1 20140108; ES 2455667 T3 20140416; FR 2974491 A1 20121102; FR 2974491 B1 20130426

DOCDB simple family (application)

EP 12166101 A 20120430; ES 12166101 T 20120430; FR 1153647 A 20110428